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Protokół Nr XX/20   

z XX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 16 lipca 2020 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2034.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 

rok.  

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:05 otworzył XX sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że dzisiejsza sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713), na wniosek Burmistrza 

Łobżenicy Pana Piotra Łososia, który radni otrzymali drogą elektroniczną. 

Oznajmił, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 
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sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem  

w obradach sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Radca Prawny 

Katarzyna Paczyńska oraz przedstawiciel mediów lokalnych.       

 

Wniosek Burmistrza Łobżenicy o zwołanie sesji Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 10 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  Radni nieobecni: Ryszard Biniak, Wiesław Bodetko, 

Agnieszka Bury, Marek Czerczak i Wiesława Sikorska.  

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 2-6 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad drogą elektroniczną. Zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym temacie.  

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poinformował, że będziemy pracowali zgodnie  

z proponowanym porządkiem obrad.  
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Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił propozycje zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Łobżenica na lata 

2020-2034 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu). Dodał, że opinia jest 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Stwierdził, że „znowu są dołożone pieniądze” na świetlicę w Luchowie. Zapytał, na co mają 

zostać przeznaczone te środki. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Jeżeli chodzi o kwotę 3,1 tys. zł to są trzy dodatkowe punkty świetlne” w głównej 

sali świetlicy wiejskiej w Luchowie. Dodał, że kwestia ta została uzgodniona z sołtysem  

i zaakceptowana przez projektanta. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał: „Jeżeli chodzi o plac przyświetlicowy. Czy to jest również wpisane w koszt  

świetlicy ? Chodzi mi o ten polbruk, który powstaje zupełnie przy świetlicy i to 

opolbrukowanie dalej, co widać zarys już wykonywanych prac początkowych”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Jest to oczywiście w ramach umowy na przebudowę (…) naszej świetlicy  

w Luchowie i ten zakres oczywiście jest określony w dokumentacji projektowej, w umowie  

o dofinansowanie, on jest ściśle określony”. 

Oznajmił, że w dniu wczorajszym pan sołtys Ireneusz Pufal zaproponował korektę dotyczącą 

ścieżki ze świetlicy w Luchowie na trybunę. Dodał: „Być może będzie tam kilka metrów 

kwadratowych więcej, ale poprawi na pewno to funkcjonalność i ten wniosek sołtysa chcemy, 

żeby został zatwierdzony i projektant, żeby wytyczył troszeczkę inny układ ścieżki”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2020-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/186/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2020-2034, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 

rok  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 

rok, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Dodał, że komisje wspólne pozytywnie 

zaopiniowały ten dokument. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poruszył kwestię budowy zbiornika retencyjnego na stadionie miejskim. Powiedział: „Jeżeli 

chodzi o powierzchnię dachów, mamy bardzo małą tą powierzchnię i uważam, że tej wody 

tam za dużo nie będzie. Tyle co nic. Jeżeliby to może było np. (...) opolbrukowane, to z tego 

polbruku byłoby dużo tej wody”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że dokumentacja techniczna, realizowana w ramach projektu modernizacji 

szatni, uwzględnia zbiór deszczówki z połaci dachowych. Oznajmił: „Tam nie ma żadnego 

opolbrukowania i kanalizacji deszczowej dla terenu przyległego”. Kontynuował: „Jeżeli ten 

teren byłby utwardzony, to oczywiście taka możliwość istnieje i myślę, że to może być 

dołożone niewielkim kosztem, gdyby można było ten teren w taki sposób uporządkować, że 

będzie tam spływ wody. Na dzisiaj, można powiedzieć, jest to raczej niemożliwe”.  
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Pan Wiceburmistrz poinformował o możliwości wykorzystania wody pochodzącej z instalacji 

wodociągowej. Dodał, że pojemność zbiornika ma wynosić 20 m3. Do tego dojdzie 

infrastruktura towarzysząca.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy „woda z ujęcia wodnego wpisuje się w ten program, że można wykorzystywać 

do podlewania”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „W ramach dofinansowania nie ma tutaj takiej możliwości, mówię  

o dofinansowaniu takiego przyłączenia, natomiast jeżeli chodzi o możliwości potem 

wykorzystania - nie ma takiego zakazu”. Poinformował, że dofinansowanie obejmuje zbiór 

wód opadowych oraz ich dalsze wykorzystanie. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że w przeszłości była mowa np. o dostarczaniu 

wody na stadion z rzeki Łobżonki. Dodał: „Na dzisiaj takiej potrzeby nie ma, tego nie 

uwzględniamy”.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił o podanie całkowitego kosztu zadania na stadionie miejskim. Zapytał, w którym 

miejscu będzie znajdował się zbiornik na wody opadowe. 

Poruszył również kwestię termomodernizacji obiektów publicznych. Dopytywał, czy kwoty  

pokazane w materiałach obejmują również dofinansowanie. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Nawiązał do kwestii lokalizacji zbiornika retencyjnego na stadionie. Oznajmił: „Zaraz po 

sesji, Panie Przewodniczący, możemy udostępnić, pokazać dokładnie, jak to w dokumentacji 

jest”.  

Powiedział, że koszt zadania na stadionie zamknie się kwotą 75 tys. zł.  

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że w przypadku budowy zbiornika retencyjnego na stadionie dofinansowanie nie 

może przekroczyć 70% kosztów kwalifikowanych projektu, „nie więcej jednak niż 50 tys. zł”. 

Poinformowała: „Aby te 50 tys. uzyskać, które stanowi 70% wartości inwestycji, to nasz 
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minimalny udział środków własnych musiał wynosić nieco ponad 21,4 tys. zł. Kwota ta 

została zaokrąglona do 25 tys. zł”. 

W dalszej części wypowiedzi Pani Skarbnik odniosła się do pytania dotyczącego 

termomodernizacji obiektów publicznych. Powiedziała, że w wykazie przedsięwzięć do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej zostały uwzględnione zarówno środki własne Gminy, jak  

i dofinansowanie. Oznajmiła: „Wiemy, że wartość kosztorysowa tego zadania jest niespełna  

o milion złotych wyższa. (...) Te wartości, które zostały przyjęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, były ustalone w oparciu o ówcześnie sporządzoną dokumentację projektowo-

techniczną i taka wartość była przyjęta przy ustalaniu wysokości dofinansowania dla Gminy”.  

Pani Skarbnik kontynuowała: „Jeżeli wartość kosztorysowa obecna jest większa, (...) możemy 

się spodziewać, że również rozstrzygnięcia poprzetargowe będą też większe, ale tutaj liczymy 

na wsparcie z Funduszu Inwestycji Samorządowych, gdzie jako gmina zostaliśmy 

sklasyfikowani z dofinansowaniem na poziomie niespełna 1 mln 140 tys. zł na inwestycje”. 

Stwierdziła, że „jest to dla nas duże wsparcie, które pozwoli na wydatkowanie środków na te 

cztery inwestycje termomodernizacyjne”. Poinformowała, że w celu uzyskania 

dofinansowania należy złożyć wniosek. Dodała, że okoliczne gminy otrzymały wsparcie na 

poziomie 500 tys. zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 rok.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XX/187/20  w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 rok, 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 5 Wolne głosy i wnioski 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że trwa remont nawierzchni mostu w miejscowości Piesno. Koszt prac to  

3,5 tys. zł. Oznajmił: „Całe nowe deskowanie, z naszego materiału, który mieliśmy 

przygotowany”. 

Poruszył kwestię tzw. mostu …      * na rzece Łobżonce. Poinformował o zakazie użytkowania 

tego obiektu. Przy moście znajdują się odpowiednie zabezpieczenia. Powiedział: „Mamy 

decyzję do rozbiórki do końca września i oczywiście szukamy najtańszej oferty. Dostaliśmy 

ofertę na 110 tys. zł, co absolutnie jest dla nas nie do przyjęcia. Otrzymaliśmy wczoraj czy 

przedwczoraj ofertę na 36 tys. zł, którą weryfikujemy, bo to już wydaje nam się (...) do 

przyjęcia”. 

Pan Wiceburmistrz kontynuował: „Dla tego zadania zostanie przekazana informacja na eSesję 

i pismo Burmistrza do Przewodniczącego Rady Miejskiej co do działań, które tam 

podejmujemy, bo oczywiście równolegle przygotowujemy dokumentację projektową, na razie 

na zasadzie koncepcji i tę koncepcję tutaj gwarantujemy, że najpierw damy do zaopiniowania 

Radzie Miejskiej. (...) Tak było już tu z Państwem omawiane, żeby przejazd był dla 

samochodów ratowniczych do 3,5 tony”. Dodał: „Zanim będzie podjęta decyzja co do 

dokumentacji technicznej, zlecenia, to najpierw musicie Państwo zaopiniować nam 

pozytywnie koncepcję”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że zmarł samorządowiec z Gminy Schrecksbach, który gościł również na 

terenie Gminy Łobżenica. 

 

Ad. 6 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:37 zakończył obrady XX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 
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* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2019 r. poz. 1429 z późn. zm.) oraz  

art. 24 ust. 1 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia  

27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii 

Europejskiej - 4.5.2016 L 119/1. 

 


